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protokołu, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chce złożyć interpelacje? Nie widzę. 
Zamykamy listę, bardzo proszę Pana Sekretarza o informację na temat odpowiedzi na 
interpelacje. 

 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I WNIOSKI RADNYCH. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. P. Stańczyk 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
Ja uprzejmie informuję, że na 24 interpelacje złożone na poprzedniej Sesji, termin udzielenia 
na nie odpowiedzi przypada 4 lipca, na 3 z nich Prezydent udzielił odpowiedzi i wyjaśnień 
przed terminem dzisiejszej Sesji. Dziękuję. 
 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. Czy w sprawie udzielonych odpowiedzi ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? 
Nie widzę. W takim układzie, iż punkt pod tytułem Interpelacje oraz Odpowiedzi na 
interpelacje został przeprowadzony. Przechodzimy do kilku punktów dotyczących 
miejscowych planów, bardzo proszę Państwa Radnych o nie przeszkadzanie. Teraz mamy 
punkt pod tytułem: 
 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO OBSZARU II KAMPUS AGH. 

Dzisiaj odbywamy I czytanie, bardzo proszę w imieniu Pana Prezydenta Pani Prezydent. 
 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. E. Koterba 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 
Druk Nr 811 mówi o miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego obszaru II 
Kampus AGH. Plan jest opracowany na podstawie wcześniej podjętej uchwały mianowicie w 
2007 roku w lutym o przystąpieniu do sporządzenia tego planu. Plan jest znaczny w swoim 
obszarze, ponieważ jego powierzchnia wynosi 142 ha, jest zlokalizowany w rejonie ulicy 
Balickiej, w zachodnim rejonie miasta pomiędzy osiedlami Mydlniki i Bronowice Małe. 
Główne cele planu to przede wszystkim stworzenie warunków dla budowy i funkcjonowania 
II Kapusu AGH, poprawy dostępności komunikacyjnej oraz zachowanie wartości środowiska 
przyrodniczego i kulturowego. Projekt planu przeszedł całą procedurę planistyczną, uzyskał 
wszystkie wymagane opinie i uzgodnienia, odbyły się dwa wyłożenia, pierwsze wyłożenie we 
wrześniu 2011 roku, a w lutym 2012 drugie wyłożenie. W trakcie drugiego wyłożenia 

wniesiono 8 uwag, ale wszystkie uwagi zostały rozpatrzone negatywnie. Plan jest zgodny z 
ustaleniami Studium, w tym planie jeden z obszarów oznaczony symbolem 3U w Studium 
jest przeznaczony pod teren o symbolu MN czyli zabudowy jednorodzinnej, natomiast w 

planie mamy symbol U czyli usługi. Ta zmiana wynika z zainwestowania istniejącego. W 
czasie opracowywania planu poszły tak daleko idące inwestycje na tym obszarze, że teren ten 
został przekształcony w teren usług i w związku z tym takie przeznaczenie ma w planie. 

Państwo Radni otrzymali treść uchwały, jeżeli będą pytania szczegółowe na Sali są 
projektanci planu, którzy na nie odpowiedzą. 
 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Rozumiem, czy w tej sprawie ktoś jeszcze będzie zabierał głos? Nie widzę. Mamy pozytywną 
opinię Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska i otwieram dyskusję, czy 
ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam odbycie I czytania i 
ustalam termin wprowadzenia autopoprawek na 3 lipca godzina 15.oo, ostateczny termin 
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zgłaszania poprawek na 5 lipca, godzina 15.oo. Przechodzimy do kolejnego miejscowego 
planu: 

 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO OBSZARU ŻABINIEC – POŁUDNIE. 
Projekt Prezydenta, druk Nr 812, bardzo proszę Pani Prezydent. 
 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. E. Koterba 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 
Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego Żabiniec – Południe to treść uchwały 
według druku Nr 812. Plan ten o pow. 32 ha opracowany przez Biuro Rozwoju Krakowa jest 

na podstawie uchwały o przystąpieniu do planu z czerwca 2008 roku. Projekt planu przeszedł 
całą procedurę planistyczną, uzyskał wszystkie wymagane opinie i uzgodnienia, w trakcie 
procedury odbyły się dwukrotne wyłożenia, wniesiono podczas drugiego wyłożenia jedną 
uwagę, która została rozpatrzona negatywnie. Teren planu jest niewielki powierzchniowo, 
jednakże bardzo atrakcyjny inwestycyjnie, położony jest na przecięciu szlaków 
komunikacyjnych, w bardzo bliskim sąsiedztwie historycznego centrum miasta, są to 

niewątpliwie atuty tego obszaru. Plan w swoich zapisach rozwiązał wiele konfliktów 
przestrzennych, wskazał zasady zagospodarowania otoczenia Fortu Luneta Warszawska, 
odniesienie do zabytkowego dworca towarowego i tutaj należy podkreślić uzgodnienie z 
konserwatorem dokonane w ramach planu, które również służy dla realizacji ZRID czyli 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowych w tym terenie oraz określił właściwe relacje 
przestrzenne pomiędzy nową zabudową, a zabudową historyczną. Państwo Radni otrzymali 
treść uchwały, jeśli będą pytanie to projektanci, którzy są obecni na Sesji na nie odpowiedzą. 
 

Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 

Dziękuję. W tej sprawie mamy pozytywną opinię Komisji Planowania Przestrzennego i 
Ochrony Środowiska, która w dniu wczorajszym głosując  jednomyślnie przyjęła taką opinię. 
Czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos? Nie widzę. Stwierdzam, iż odbyliśmy I 
czytanie i zgodnie z odpowiednim paragrafem Statutu ustalam 3 lipca godzina 15.oo na 

termin składania autopoprawek, 5 lipca godzina 15.oo ostateczny termin zgłaszania 
poprawek. Kolejny punkt: 

 

UCHWALENIE ZMIANY MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO OBSZARU REJON ULICY PACHOŃSKIEGO. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 813, I czytanie, bardzo proszę Pani Prezydent. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. E. Koterba 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 
Zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru rejon ulicy 

Pachońskiego dotyczy wprowadzenia zapisów umożliwiających lokalizację garaży, 
parkingów samochodowych, zespołów parkingowych oraz towarzyszącą infrastrukturę dla 
potrzeb wyznaczonych terenów zabudowy mieszkaniowej i zabudowy usługowej. De facto 
jest tu aktualizacja treści ustaleń dotyczących lokalizacji inwestycji oddziaływujących na 
środowisko w aspekcie zapisów ustawy z dnia 3 października 2008 roku o udostępnianiu 
informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz 
ocenach oddziaływania na środowisko. Projekt planu oczywiście mimo, że jest to drobna 

zmiana, ale przeszedł całą procedurę planistyczną, do projektu planu nie wpłynął żaden 
wniosek, uzyskał wszystkie wymagane opinie, uzgodnienia, odbyło się wyłożenie, w trakcie 


